
Fokkesteeg Overleg van 9 november 2021 

Aanwezig: Bianca Hatzmann, Marleen Schollaart (online), Guus Helmes, Hanan Amnouh, Dunya 
                     Vermaat, Ramses Groot – Wittenberns, Ineke Lindeman, Els Reinking 

Afwezig m.k.g. : Micha Giltay, John van Engelen, Peter van Maanen,  Annemarij Swart 
 

1. Mededelingen 
1.1 Marleen moet om uiterlijk 17.15 uur afhaken ivm de huisregels in het 

revalidatiecentrum. Mocht de vergadering dan nog niet afgelopen zijn, dan neemt Guus 
de notulen over. 

1.2 Er heeft zich één wijkbewoner aangemeld om online deel te nemen, maar dat is blijkbaar 
niet gelukt. 

1.3 Het Fokkesteeg Overleg zal in 2022 om en om gehouden worden: de ene keer van 16.00 
tot 18.00 uur, de andere keer van 19.00 tot 21.00 uur. Dit om zowel de professionals als 
de wijkbewoners de kans te geven om aan te schuiven. Marleen en Bianca zullen elkaar 
dan afwisselen, omdat Bianca per 15 november begint bij de Goudse Verzekeringen. 
Marleen zal de planning voor 2022 meesturen met het verslag. 

1.4 Het bestuur van het wijknetwerk Fokkesteeg heeft een brandbrief gestuurd naar de 
gemeente, omdat de buurthuisfunctie in de praktijk is verdwenen. Dit zal besproken 
worden in een aparte bijeenkomst. Bianca zal hiervoor een datumplanner rondsturen. 
Lukt het in november en december niet, dan wordt het waarschijnlijk januari. 
 

2. Politiezaken 
Peter van Maanen heeft laten weten dat het aantal auto-inbraken aan het stijgen is, ook in 
Fokkesteeg. 
 

3. Gemeentezaken 
3.1 In het kader van Betere Buurten komen er voor de spiegelzaal fietsenrekken te staan en 

lage beplanting. Ook rond de bomen komt lage beplanting. Het onderhoud hiervan is 
voor de gemeente. 

3.2 Els vertelt dat zij in het kader van Stadsvernieuwing bij 47 huizen langs is geweest. Van 
deze huizen willen 16 bewoners wel een geveltuintje (de gemeente stelt hiervoor € 25 
per geveltuintje ter beschikking, om planten te kopen). Van de 16 bewoners die wel een 
geveltuintje willen, zitten er 4 in een rolstoel. Het onderhoud van hun tuintjes zal gedaan 
worden door de Kidsclub. In dit kader is of komt er contact tussen de jongerenwerker 
van Balans en de Kidscluborganisatie. 

3.3 Kinderen van basisschool De Schouw krijgen milieu educatie op het gebied van plastic. 
3.4 De Graaf Balthasarlaan krijgt over ongeveer twee weken een containertuintje, om 

afvaldumping naast de container tegen te gaan. 
3.5 Fokkesteeg heeft de buurtbattle gewonnen, en er zo’n 10 extra ZAPPERS bij gekregen. De 

gemeente organiseert hiervoor (waarschijnlijk in januari) een feestje. 
3.6 Op de Muiderschans komen vijf hanging baskets te hangen. 
3.7 Enik start op het kale pleintje achter het gebouw een tuinclub, om de boel daar op te 

vrolijken. 
3.8 Els deelt aan zowel Balans als het wijknetwerk Fokkesteeg een compliment uit voor hun 

activiteiten. 
3.9 Els deelt mee dat er na elke opleveringsfase van Betere Buurten een feestje zal komen. 

 

4. Halloween 
Er is een zeer geslaagd Halloween feest geweest op 30 oktober. Er hadden zich ruim 220 
kinderen aangemeld, plus de nodige ouders. 



5. Stand van zaken plein Hoornseschans 
Het plein is nog niet helemaal afgerond. Zo moeten er nog stoepranden worden vervangen, 
moeten er deels nog nieuwe hekjes komen en moeten de overige hekjes worden 
gerepareerd. De vraag is wanneer dit gaat gebeuren. Marleen zal contact met de aannemer 
opnemen als ze weer thuis is uit het revalidatiecentrum. 
 

6. Aardwarmte naast de wijk 
In december volgt een bespreking in de gemeenteraad over de criteria voor 
aardwarmteboringen. Hierbij horen o.m. veiligheid en schadevergoeding. 
 

7. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
Hanan: Balans werkt met drie partijen aan het project ‘gezonde leefstijl’. In feite is dit een 
project van de gemeente: samen naar gewoon gezond. Hierin passen bijvoorbeeld gezonder 
eten, en meer bewegen. Hanan zou het erg fijn vinden als het wijknetwerk hierin ook 
participeert. In het kader van meer bewegen denkt zij bijvoorbeeld aan meer wandelclubs. 
Ook zijn er in dit kader nog een paar vrije plaatsen bij het kickboksen voor vrouwen, 
waarvoor ook nog een begeleidster/coach wordt gezocht. Deze cursus is trouwens gratis. 
Ook wil Balans starten met Aerobics. 
Bianca zou in dit kader graag aandacht willen voor minder valide mensen. 
 
Ramses: als je vragen hebt of iets wil weten, aarzel dan niet om hem aan zijn staart te 
trekken, zegt hij. Hij wil heel graag samenwerken, al zal hij niet deelnemen aan de 
‘brandbrief gesprekken’. 
 
Dunya: als er iets verandert in de agenda, moet dat via Dunya, want zij heeft het overzicht en 
beheer. Bij haar afwezigheid kun je terecht bij Ramses, Ineke of Willem. Verder sluit ze zich 
graag aan bij Ramses. 
 
Els: Zij stelt voor om, los van het grote gebruikersoverleg, elke maand een uurtje 
gebruikersoverleg in te plannen. Zijn er geen punten, dan gewoon koffie drinken en 
bijpraten. Bianca zal een planningsvoorstel doen, waarbij de voorkeur van Ineke uit gaat naar 
een vrijdag. 
 
Guus: Vraagt of er al een overleg is gepland tussen de gemeente en de wijknetwerken. Niet 
dus. 
 
Bianca: deelt mee dat zij in principe aan blijft als voorzitter, tot er een nieuwe voorzitter is. 
Daarnaast is/wordt ze activiteitencoördinator. 
Verder deelt ze mee dat het wijknetwerk vanaf nu voorlopig een QR code gaat vragen bij 
activiteiten als de bingo en karaoke. Het winterfeest/kerstmarkt hebben we moeten 
annuleren vanwege het toenemend aantal besmettingen. Marleen stuurt ook de 
activiteitenkalender mee met het verslag van dit overleg. 

                   


